
Menighetsråd 24.02.25 
 

Tanum og Kjose menighetsråd 2025, agenda og referat 

 

Møtested:  Kjose kirke 

Tidsramme:  kl 1800 til kl 2030 

Saksliste nr:  3/25 

Forslag til årsplan for 2025 

 

Innkalte:  

Jørn Holme, Marte Johnsen, Anne Marie Larsen, Tove Moland, Louise Hetty Einarson, Berit Moe, Odd 

Bjørneby,  Marit Kobro og Benedicte Gusland. 

 

 

Forfall:  
Jørn Holme 
Evt. forfall til møtet skal meldes til Marte Johnsen, martejohns@gmail.com, snarest mulig. 
 

 

Åpning og enkel bevertning ved Anne Marie. 

 

Saksnr. TEMA OM SAKEN BESLUTNING/VEDTAK 

Sak 13/25 Godkjenninger Godkjenning av:  
● utsendt innkalling og saksliste datert 24.02.25 
● referat datert 20.01.05 

Innkalling, saksliste og 
referat godkjennes. 

Sak 14/25 Ansettelse av ny 
sokneprest 

Odd redegjør.  
Fire søkere har vært til intervju, av syv søkere. 
Én er uaktuell grunnet stillingsprosent.  
Odd leser søknadene til de tre og forteller om 
intervjuene.  

Innstilling fra Tanum og 
Kjose menighetsråd: 
Kun én kandidat er innstilt.  

● Magnus Sälde 
innstilles. 
Enstemmig vedtatt.  

● Frode Askekjær blir 
ikke innstilt. 7 
stemmer mot 
innstilling, 1 
stemme for.  

● Ivar J. M. Jerald blir 
ikke innstilt. 
Enstemmig vedtatt.  

Sak 15/25 Årsmøter Årsmelding 
- Tanum 
- Kjose 

AU får fullmakt til å 
ferdigstille årsmeldingene.  

https://docs.google.com/document/d/1HCzCS-0-JOOGu8gigQUAJW4cThp1KyYfREyJgpW2h_Y/edit?usp=sharing


 
Innspill til årsmelding gis i møtet. 
 
Agenda for årsmøtene: 

● Vi ønsker en dialog med familier som har 
vært på gudstjenesten, og håper å få til en 
samtale rundt hva de ønsker av kirken og 
gudstjenestene.  

● Årsmelding presenteres og godkjennes. 
● Årsregnskap og budsjett legges frem til 

informasjon. 

Sak 16/25 Referat  
arbeidsutvalg 

Kjose-utvalget:  
● Har ikke noe nytt å informere om.  

 
Diakoni: 

● Har hatt et møte siden sist MR-møte. Da ble 
årsmeldingen skrevet.  

● Utvikling av julelunsjen: I år ønsker de også å 
invitere de som går i Tanum kirke, men som 
ikke bor i soknet.  

● Fortsetter med samme aktiviteter som i fjor.  
● Har planer og ønsker om et par nye 

aktiviteter.  
 
Kirkelig undervisning og læring: 

● Har ikke hatt noen møter siden sist. 
● Forøvrig har Odd og Benedicte hatt et møte 

med representanter for Tunheim. Der ble det 
besluttet å starte opp et nytt tilbud: 
“Hverdagstro”. Dette skal være et månedlig 
arrangement lagt til tirsdag kveld. Det er en 
innledning, og så er ønsket å få til en samtale 
rundt bordene med utgangspunkt i denne.  

 
Gudstjeneste og kultur: 

● Skal ha møte 25.02. Innspill som kan tas med 
til dette møtet er at det er positivt når piano 
brukes i gudstjenestene. Da blir det lettere å 
høre sangen.   

 

Se status under “om saken”.  

Sak 17/25 Ungdomsarbeid 
på Tunheim 

Odd informerer. 
Tunheim satser sterkt på ungdomsarbeid, og skal 
starte en ungdomsklubb.  

Til orientering.  

Sak 18/25 Regnskap/ 
økonomi 

Tove informerer. 
 

● Revisor for Kjose: Det må fattes vedtak om at 
Ivar Næss er revisor for regnskapet til Kjose 
menighet. 

Vedtak: 
Ivar Næss er enstemmig 
vedtatt som revisor for 
Kjose. Gjelder inntil annet 
blir vedtatt.  



● Tilskudd fra Skagerak sparebank:  
Tove har søkt om midler,  
for Tanum - 10.000 kr. til kirkemusikk, 
for Kjose - 15.000 kr. til jubileumskonsert. 

● Det skal også søkes om midler fra Larvik 
kommune. 

● Momsfritak: etter at Såmannen har fått sitt 
momsfritak, sitter Tanum menighet igjen med 
i underkant av 10.000 kr. av momsfritaket.  

● Vi bør ha mer engasjement rundt hva som 
kan skaffe oss midler (loddsalg etc.), og også 
tenke på om utgifter kan senkes.  

○ Kan vi sette oss noen mål? 
Underutvalgene kan være sentrale i å 
komme med ønsker til 
arrangementer og prosjekter som vi 
kan søke om midler til. 

● Faktura for nyhetsbrev-avtalen: Vi ønsker å 
fortsette med nyhetsbrevene. Fakturaen bør 
deles på både Tanum og Kjose.  

 
Ellers: Til orientering. Se 
informasjon under “om 
saken”.  

Sak 19/25 Årsplan Gjennomgang av årsplan  
(lenke til denne finnes øverst i sakslista) 

Utsettes til neste møte.  
Kan vi også planlegge å 
invitere inn 
underutvalgene? 

Sak 20/25 Forberede 
besøk av kantor 
og kirketjener 

Vi inviterer kantor og kirketjener til et senere 
menighetsrådsmøte. 
Hva ønsker vi å snakke med kantor om? 
Hva ønsker vi å snakke med kirketjener om?  
Vi formulerer noen spørsmål de kan forberede seg på. 

AU formulerer spørsmål.  

Eventuelt    

Huskeliste for kommende 
møter 

Fasteaksjonen - hvem fra menighetsrådet kan bidra?  
(med blant annet telling og tilstedeværelse) 

 

 Takk for i dag! Neste møte er 31. mars, på Tunheim. 
Hvem kan ha enkel bevertning? Tove 
Hvem kan ha åpningsord? Berit 
 
Årsmøte i Tanum 9. mars. 
Årsmøte i Kjose 16. mars. 
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